
18.6.2025 

Účast: 14 zástupců (33) 

Vedení: Barbora Malá 

Úvod: 

✓ Přivítání  
✓ Poděkování za celoroční činnost 
✓ Návštěva paní ředitelky - poděkování 

Hlavní část: 

✓ Informace ze setkání parlamentů v Jihlavě 
✓ Skupinová práce – co se nám letos podařilo, co je potřeba zlepšit 
✓ Diskuse 

 
 
 
Žádné nápady se neztratily 
Existence parlamentu 
Velká účast na převlekovém týdnu 
Dohody s paní ředitelkou 
Vánoční posezení 
Hodnocení tříd – soutěž 
Dobrá spolupráce mezi členy parlamentu 
Organizace akcí 
Hodně nápadů 

 
 
 
Malá účast na schůzkách parlamentu 
Některé třídy se nezapojovaly 
Některé akce nedotažené do konce 
Pozdní vyhlášení výzdoby Halloween 
Časopis – málokdo ho četl 
Termín schůzek – ráno nevyhovuje všem 

 

Rozloučení 

 


